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Tidpunkt  16.4.2024  kl. 18.30 

Plats  Församlingshemmet  Kalansgränden 5, 02570 Sjundeå kby 
 

Medlemmar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ersättare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

X Bergman, Tom Ordförande 

X Ekström, Sabina Viceordförande 

X Czarnecki, Clas Medlem 

X Lindell, Martin Medlem 

X Nygård, Jan-Peter Medlem 

X Strandberg, Gun-Britt Medlem 

X Gottberg, Berndt Medlem 

X Landefort, André Medlem 

 Meinander del Castillo, Carita Medlem 

  Nilsson, Karl 
Ersättare 

  Malmström, Monica 
Ersättare 

  Böckerman, Tony 
Ersättare 

  Jokinen, Vesa 
Ersättare 

  Bäckman, Bjarne 
Ersättare 

   
 

   
 

   
 

X Malm, Ingeborg 
Ekonomichef,  

 X Mäkirinta, Fanny 
Sekreterare 

X Damén, Maria  
Barnledare (§ 5) 
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Underskrifter 

 

 

 

 

_________________________________________ ___________________________________________ _______________________________________ 

Tom Bergman Sabina Ekström  Fanny Mäkirinta 

Ordförande Ordförande § 7                         Sekreterare 

 

 

Justering av protokollet 

Protokollet har justerats 

Plats och tid: Sjundeå, 16.4.2024 

 

 

 

 

  _______________________________________  _______________________________________ 

 

André Landefort                                             Clas Czarnecki                                                        

Protokolljusterare  Protokolljusterare 

 

Protokollet är framlagt till allmänt påseende 

Plats och tid 

Pastorskansliet, 17.4-3.5.2024 
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Ärenden som skall behandlas 

Mötets konstituerande 

 

§ 5  Barnledare/omändring av arbetstid 

 

§ 6  Utlåtande om ett eventuellt samarbete mellan Kyrkslätts kyrkliga  

  samfällighet och Sjundeå kyrkliga samfällighet 

 

§ 7  Personalärende 

 

§ 8  Sommarens kollekter 

 

§ 9  Övriga ärenden 

 

§ 10  Mötets avslutande samt ändringsansökan 
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Mötets konstituerande 

 

Mötets öppnande Ordförande öppnar mötet klockan 18:40. 

  

Mötets laglighet och beslutsförhet 

Enligt reglemente för FR 1:2 § skall FR sammankallas minst 5 dagar före mötet. 
Enligt KL 7 kap. 4 § är FR beslutfört om minst hälften av medlemmarna är 
närvarande. Enligt KO 10 kap. 12 § är kyrkoherden ordförande. 

Förslag: Ordföranden konstaterar mötet vara lagligt sammankallat och beslutsfört.  

Beslut: Enligt förslaget.  

 

Val av protokolljusterare 

Enligt KO 7 kap. 6 § undertecknar ordförande och sekreterare protokollet. Enligt 

reglemente för FR § 6:2, samt församlingsrådets beslut § 2/2000, justeras 

protokollet av 2 valda justerare. 

Protokollet eller beslutet skall hållas framlagda åtminstone under den tid som 

reserverats för rättelseyrkande eller anförande av besvär. KL 25 kap. 3. 

Förslag: Till protokollsjusterare väljes André Landefort och Carita Meinander del Castillo. Fanny 

Mäkirinta utses till sekreterare.  

Beslut: I och med att Carita Meinander del Castillo inte är närvarande väljs Clas Czarnecki och 

André Landefort till protokolljusterare. Fanny Mäkirinta utses till sekreterare.  

 

 

Mötets arbetsordning 

Förslag: Den utskickade föredragningslistan godkänns som arbetsordning för mötet. 

Beslut: Enligt förslaget.  
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§ 5 Barnledare/omändring av arbetstid 

  
 När Sjundeå svenska församling sökte en ny barnledare i maj 2022 var tanken att 

befattningen är på heltid. I annonsen skrev man dock att befattningen är enligt 
överenskommelse 50–100 %. Orsaken därtill var att inte låsa sig fast vid ett alltför stramt 
alternativ, utan bereda möjlighet för olika slags sökanden, eftersom man var fullt 
medveten om att det inte fanns något överflöd på eventuella kandidater. Denna strategi 
visade sig vara ändamålsenlig.  

  
 Maria Damén, som blev vald, påbörjade sitt arbete som församlingens nya barnledare 

1.8.2022. Hennes anställningsgrad var till en början 60 % på grund av att hon studerade 
vid sidan av arbetet. Sedan närstudierna började närma sig sitt slut och hon hade väl 
kommit in i arbetet höjde man anställningsgraden upp till 80 %.  

 
 Nu har dock tiden kommit att förverkliga ursprungliga planen på att ha en barnledare på 

heltid. Detta kräver ju också en utökning av arbetsbördan. I planerna ingår att Maria 
Damén från och med hösten övertar tvåspråkiga Muskari-musiklekgruppen för 
småbarnsfamiljer som hittills handhafts av församlingens kantor Sirpa Lilius. 
Musiklekgruppen har samlats en gång i veckan. Därutöver finns inplanerad en ny 
verksamhetsform för hösten som kallas ”flickis”. Flickis är en form av en eftis för flickor i 
årskurs 5–6 en gång i veckan. Man börjar med mellanmål, varefter man pratar och pysslar 
sådant som är aktuellt i de ungas liv. Verksamheten planeras tillsammans med 
ungdomarna. Båda grupper och den på veckobasis utförda planeringen med alla 
förberedelser i anslutning till dem utfyller den tid som behövs för att upphöja 
anställningsgraden till 100 %. Vid behov kan även andra arbetsuppgifter åläggas 
barnledaren. I framtida planer finns också att återuppleva församlingens dagklubbs-
verksamhet. Barnledarbefattningen som 100 % finns redan färdigt budgeterad i budgeten 
för 2024.  

  

 Förslag: Församlingsrådet för en diskussion med barnledare Maria Damén om 
församlingens barnverksamhet. Därefter fattar församlingsrådet ett beslut om att höja 
barnledarens anställningsgrad upp till 100 %.  

 

                        Beslut: Församlingsrådet understöder förslaget att Maria Damén blir anställd på heltid 
från och med 1.9.2024.  
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§ 6 Utlåtande om eventuellt samarbete mellan Kyrkslätts samfällighet och 

Sjundeå kyrkliga samfällighet 
  
 Gemensamma kyrkorådet behandlade vid sitt möte den 21.3 det eventuella kommande 

samarbetet mellan Kyrkslätts kyrkliga samfällighet och Sjundeå kyrkliga samfällighet. I 
beslutet framkommer bl.a. att man ber om utlåtande i ärendet av bägge församlingar: 

 

§ 31 Samarbetsdiskussioner / Kyrkslätts kyrkliga samfällighet och Sjundeå kyrkliga 

samfällighet 

Beredning/Ingeborg Malm 

Inom Sjundeå kyrkliga samfällighet har man redan länge talat om olika 

samarbetsmöjligheter. 

Ärendet har behandlats bl.a. i samband med den biskopsvisitation som hölls i 

samfälligheten (2021-2022). Stiftsdekan Kai Peltonen betonade då att 

”samarbetsförhandlingar måste man helt enkelt bara föra”. Gemensamma kyrkorådet 

tillsatte i januari 2023 en framtidsarbetsgrupp, där ärendet också har behandlats. Att 

utreda samarbetsmöjligheter följer linjedragningarna i samfällighetens strategi och ärendet 

är även i övrigt aktuell eftersom två personer går i pension hösten 2024. 

Målet med samarbetsdiskussionerna är att man med hjälp av samarbetet kunde sköta de 

uppgifter som enligt kyrkolagen och Sjundeå kyrkliga samfällighets grundstadga hör till 

samfälligheten att sköta. Sjundeå kyrkliga samfällighet fungerar i Sjundeå kommun. Till 

samfälligheten hör Sjundeå finska församling och Sjundeå svenska församling, vilka tryggar 

församlingsbornas möjligheter att påverka både beslutsfattandet och 

församlingsverksamheten. Det innebär att församlingarnas verksamhet fortsätter som 

hittills. 

Kyrkslätts kyrkliga samfällighets ekonomidirektör och Sjundeå kyrkliga samfällighets 

ekonomichef har diskuterat om samarbetsmöjligheterna mellan samfälligheterna. Dessa 

diskussioner har förts regelbundet under föregående år och under innevarande år. Under 

diskussionernas gång har Kyrkslätts kyrkliga samfällighets ekonomichef Sirkkaliisa 

Cavonius och Sjundeå kyrkliga samfällighets ekonomichef Ingeborg Malm ordnat följande 

gemensamma diskussionstillfällen: 

7.12.2023 Gemensam träff mellan Kyrkslätts kyrkliga samfällighets finska och svenska 

församlings kyrkoherdar, ekonomidirektör samt Sjundeå kyrkliga samfällighets finska och 

svenska församlings kyrkoherdar och ekonomichef. 

22.1.2024 Sjundeå kyrkliga samfällighets förtroendevalda samlades till ett 

diskussionstillfälle gällande ett eventuellt samarbete mellan Kyrkslätts kyrkliga 

samfällighet och Sjundeå kyrkliga samfällighet. 

30.1.2024 en gemensam träff för Kyrkslätts kyrkliga samfällighets och Sjundeå kyrkliga samfällighets 

ordföranden hölls i Kyrkslätts kyrkliga samfällighets verksamhetsutrymmen och en motsvarande träff 

hölls 14.3.2024 i Sjundeå. 
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Vid träffarna har man diskuterat bl.a. om följande frågor: 

Samfälligheternas personalfrågor, kostnader, sk. serviceavgifter, följder för både Sjundeå 

kyrkliga samfällighet och för Kyrkslätts kyrkliga samfällighet, risker, möjligheter samt 

vikten av kommunikation och informerande. Vid tillställningen 14.3.2024 har man också 

diskuterat om man eventuellt borde grunda en styrgrupp. 

Bla. man har noterat följande positiva följder och motiveringar: 

- Både samfälligheterna och församlingarna skulle bibehålla sin nuvarande självständighet 

- Sjundeå kyrkliga samfällighet skulle få samfällighetstjänster som sköts av ett större antal 

sakkunniga och professionella personer. Det är inte så sårbart (i Sjundeå kommer två 

personer att gå i pension och Sjundeå är en mycket liten enhet) 

- Inlärning av nya färdigheter. I Kyrkslätts kyrkliga samfällighet skulle man få nya 

synvinklar på olika system, vilket kunde utnyttjas då man utvecklar Kyrkslätts kyrkliga 

samfällighets system och användningen av dem 

- Ett samarbete skulle i någon mån öka Kyrkslätts kyrkliga samfällighets personalstyrka, 

vilket kunde t.ex. öka möjligheten att ordna arbetsuppgifter och sköta vikariat – positivt 

även då man rekryterar ny personal 

- Sjundeå kyrkliga samfällighet och Kyrkslätts kyrkliga samfällighet är till sin struktur 

liknande samfälligheter 

Bla. följande eventuella risker tangerades: 

- Om Sjundeå församlingar inte lyckas minska på sina utgifter förblir de ekonomiska 

fördelarna små 

- Kyrkslätts kyrkliga samfällighets resurs räcker inte längre till föratt sköta, förutom de 

egna uppgifterna, också Sjundeå kyrkliga samfällighets uppgifter. 

- Sjundeå församlingars motivation: man tänker kanske att någon annan sköter nog om allt 

- Att kunna hålla processens tidtabell 

- Tillräcklig och uppdaterad informationsgång 

Den preliminära och riktgivande planerade tidtabellen presenteras vid mötet. 
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Om det eventuella samarbetet förverkligas bör Sjundeå kyrkliga samfällighet ta i bruk 

följande program: - Ibruktagandet av dokumentförvaltningssystemet Domus, där de 

anhängiggjorda ärendena och beslutsfattandet kan skötas och bevaras i elektronisk form 

(planenligt under hösten 2024) - Övergång till att använda Kyrkslätts kyrkliga 

samfällighets gravprogram (då det eventuella avtalet ingås, sommaren 2024). 14.3.2024. 

Man var överens om att Sjundeå kyrkliga samfällighets gemensamma kyrkoråd borde 

redan i det här skedet begära om utlåtanden av Sjundeå finska församlings församlingsråd 

och Sjundeå svenska församlings församlingsråd om samarbetsdiskussionerna mellan 

Sjundeå kyrkliga samfällighet och Kyrkslätts kyrkliga samfällighet. Beslutsförslag/Ingeborg 

Malm Gemensamma kyrkorådet begär om utlåtanden av församlingsråden om ett 

eventuellt kommande samarbete mellan Kyrkslätts kyrkliga samfällighet och Sjundeå 

kyrkliga samfällighet. 

Beslut Enligt förslag. 

 
Förslag: Ekonomichef Ingeborg Malm inleder församlingsrådet i ärendet, varefter en diskussion förs 

om ärendet i fråga. Därefter ger församlingsrådet sitt utlåtande om det eventuella 

samarbetet mellan Kyrkslätts kyrkliga samfällighet. 

Beslut: Församlingsrådet ställer sig positivt till utredningen av det eventuella samarbetet mellan 

Sjundeå kyrkliga samfällighet och Kyrkslätts kyrkliga samfällighet. Församlingsrådet ger grönt ljus och 

stöder den fortsatta planeringen av möjligt samarbete. Viktigt är att service på svenska i Sjundeå 

tryggas också i framtiden.  
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§ 7 Personalärende 
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§ 8 Sommarens kollekter 

  
 Kyrkostyrelsen har utfärdat sitt beslut om kollekter för året 2024, inklusive sommaren.  

 En stor del har Kyrkostyrelsen redan fastställt. Angående lediga kollekthelger bör de  

 enskilda församlingarna uppgöra för sin del en kollektplan. Eftersom den svenska  

 församlingen i Sjundeå ännu inte har en uppgjord och godkänd kollektplan för  

 sommarens del bör en sådan uppgöras och de lediga kollekthelgerna fastställas samt  

 godkännas. 

 Kollektplanen för sommarens del finns till påseende under mötet (Bilaga 2) 

 

Förslag: Församlingsrådet godkänner kollektplanen för sommaren 2024 med förbehållet att 

omändringar kan inträffa.  

Beslut: Enligt förslaget. 

 

 

§ 9 Övriga ärenden 

 

 

§ 10 Mötets avslutande samt ändringsansökan 
 
 

Förslag: Ordföranden ger en i kyrkolagen avsedd besvärsanvisning och avslutar mötet. 
 

Beslut:  Mötet avslutades 20:25.  
 
 


